
 
 

Z A P I S N I K 
SA 3. SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 

 
Sjednica je održana u prostorijama Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) Trg Krešimira Ćosića 
11, Zagreb, u utorak 28.05.2013. godine s početkom u 14.00 sati. 
 
Prisutni članovi UO: Igor Bošković, zamjenik  predsjednika; Zvonimir Pavlic, zamjenik 
predsjednika; Vladimir Pavlina, član; Ivan Pogorilić, član;  Mladen Čop, član; Milivoj Gregurić, 
član: Zdravko Leljak, član, zamjenik predsjednika Odbora za sport; Miro Papec, član, 
predsjednik Odbora za sport. 
 
Odsutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik (opravdano) 
 
Prisutni članovi NO: Dragutin Srečec, predsjednik; Pavle Budinščak, Ivica Mihaljević, članovi 
 
Ostali prisutni:  Ivan Lafter, Komisija za primopredaju 
 
Zapisnik: Renata Suchy 
 
Sve pristune pozdravio je zamjenik predsjednika gosp. Igor Bošković. Upoznao je sve da je 
gosp. Peršin spriječen doći radi hitnog sastanka te  je njega zamolio da predsjedava i vodi ovu 
sjednicu. 
 
Za sjednicu je bio predložen slijedeći  
 
Dnevni red: 

1. Usvajanje Zapisnika s 2. sjednice UO održane 29.04.2013. 
2. Izvještaj predsjednika Odbora za sport 

2.1. sa održanih sastanak klubova po disciplinama 
2.2. imenovanje sportskih direktora, zamjenika, predsjednika, zamjenika i članova  
       Komisija  

3. Izvještaj Komisije za primopredaju 
4. Donošenje odluke o prisustvovanju na Kongresu UEM (FIM-Europa) 
5. Imenovanje Radne grupe za pripremu sportske sezone 2014. 
6. Pregled Zapisnika sa održane 16. redovne Skupštine HMS-a 29.04.2013. 
7. Ostala pitanja i prijedlozi 

 
Dnevni red je jednoglasno usvojen s tim da se pod točkom 7. na prijedlog gosp. Pavline 
raspravlja i o prigovoru MK Oroslavje. 
 
AD.1. Zapisnik s 2. sjednice UO održane 29.04.2013. jednoglasno je usvojen. 
 
AD.2.  Gosp. Papec je izvjestio da su održani sastanci po disciplinama (Zabok, Zagreb, Pula) i 
da se zapisnici nalaze na službenoj web stranici HMS-a kao i u materijalima za ovu sjednicu. 
2.1. Jednoglasno se usvaja izvješće predsjednika Odbora za sport. 
Shodno sastancima i dobivenim kandidacijskim listama u tajništvu, prijedlog je dan za ovaj UO. 
2.2. Jednoglasno se donosi  odluka za glasanje u paketu za sve predložene. 
2.3. Jednoglasno se donosi odluka o imenovanju predsjednika komisija , članova, sportskih 
direktora i zamjenika kako slijedi: 



 
 
 
 
 

Cestovne moto utrke ĐUROVIĆ  Nenad, sportski direktor  ŠK 1. HMK Zagreb 

   KEMENOVIĆ Dražen, zamjenik sportskog direktora  MK Križevci 
           

Skuteri HATEŽIĆ  Danijel  sportski direktor   MK Kvarner 

   ŽIKOVIĆ  Robert, zamjenik sportskog direktora      MK Kvarner 
           

MX - SX - Q KARAS  Antun, predsjednik Komisije  MK Karas Team 

   MIOČ Zoran, član  SMK Savski Mrof 

   LAFTER Ivan, član  MCK Jaska 

   MAJSTOROVIĆ Branko, član  MK Pakrac-Lipik 

   BARIĆ  Joso, član  MCK Petrinja 
           

Supermoto DIKA Jadranko, sportski direktor  MK Istra Poreč 

   CVEK  Vedran,   zamjenik sportskog direktora  MK Istra Poreč 
           

Speedway PAVLIC Darija, sportski direktor  SK Unia 

   MARKUŠIĆ Mihaela, zamjenik sportskog direktora  SK Unia 
           

Oldtimeri GEREŠ Miljenko, predsjednik Komisije  MK Classic Racing 

   FRGEC Nikola, zamjenik predsjednika Komisije  MK Oroslavje 

   ZAHARIJA Dubravka, član  MK Kvarner 
           

Moto-slalom NOVAK Krunoslav, predsjednik Komisije  MK Križevci 

   POMAHAČ  Slavko, zamjenik predsjednika komisije  ŠK 1. HMK Zagreb 

   GROS  Marin, član   MCK Nova Rača 
           

Enduro i Crosscountry JURADA Emil, predsjednik Komisije  EMK Buzet 

   BARIŠIĆ  Darko, zamjenik predsjednika komisije  MK Rukokaža 

   KRCE  Alen, član  MK Bjelovar 
           

Minibike SOBOL  Valter, sportski direktor  MK Kvarner 
           

Tehnika   LUČIĆ Marijan, predsjednik Komisije  MK Kvarner 

   VUČINA Željko, zamjenik predsjednika Komisije   MCK Jaska 

   VRANĆIĆ Petar,  član  MŠD Zabok 

   SKALAMERA Bojan, član  Moto suci PGŽ 

   MARKOVIĆ Dragan, član  Vespa klub Hrvatske



 
           

Zdravstvo MARGETIĆ  Srećko, predsjednik Komisije  MK Bedekovičina 

   DEŠA Kristian, zamjenik predsjednika Komisije  MK Kvarner 

   NEMRAVA Johann, član  MK Bedekovičina 
           

Suci PRELEC Krunoslav, predsjednik Komisije  SMK Savski Marof 

   VRANČIĆ  Vladimir, član  MŠD Zabok 

   SKALAMERA Gianni, član  MK Kvarner 
           

 
 
 
AD.3.  Gosp. Bošković kao član Komsije za primopredaju izvjestio je da je navedena komisija u 
sastavu gospoda Peršin, Lafter i on tri puta dolazila u tajništvo HMS-a da bi se napravila 
primopredaja. Tražili su se financijski izvještaji kao i knjigovodstveni dokumenti. U tajništvu za 
administraciju u financijskom i knjigovodstvenom poslovanju zadužena je Isabella Popović, 
Marijan Papić je glavni tajnik dok je za vođenja knjigovodstva zadužena firma IMER, gosp. 
Živković. Kod prve primopredaje, polovicom mjeseca svibnja izvještaj za primopredaju  je bio na 
samo 1 papiru, nekoliko natuknica, a nije bilo proknjiženo ništa, niti u cjelosti dostavljena  
dokumentacija  u knjigovodstveni servis za 2013. godinu. Uvidom u izvode iz banke, donesen je 
zaključak da se odmah moraju ukinuti sve kartice, što je slijedeći dan i učinjeno, te se sada 
potpisuju klasični virmani. Drugi puta nakon otprilike 3 tjedna, u utorak 14.05. gosp. Živković je 
poslao e-mail da ne može završiti knjiženja jer je dokumente dobio prije 2-3 dana. Sve se 
odgodilo za tjedan dana, te je na taj sastanak Komisije donesena dokumentacija za 2011., 
2012., i dio za 2013. godinu. Na sastanku su bili pored primopredajne komisije i gosp. Papić, 
gosp. Živković i gđa Popović. Prošavši kroz blagajničko poslovanje, svašta je bilo pronađeno. 
Komisija je suspendirala i zamolila da više ne dolazi gosp.  Papića do donšenja konačne odluke. 
Isto tako trebao je doći drugi dan razdužit mobitel i broj, ali se gosp Papić nije pojavio.  Dosta je 
teško ustanoviti što se točno dogodilo. Gđa Popović je izjavila da je svoju HMS gotovinsku 
karticu na traženje dala gosp. Papiću zajedno s PIN-om još krajem 7. mj. 2012. 
U zadnjih  nekoliko mjeseci likvidirano je i proknjiženo puno putnih naloga na glavnog tajnika. 
Postavlja se pitanje kako se sve to knjižilo? Napravljene su kontrole blagajna, dignuti su u 2011. 
i 2012. godini veći iznosi kao i u prva 4 mjeseca 2013. godine.Knjigovodstveni servis je morao 
upozoriti na da se takve stvari ne smiju raditi kao i na tako neuredan način voditi financijsko 
poslovanje.  Financijsko stanje je teško, međutim nakon 16. godina završen je postupak koji je 
pokrenuo HMS kada su ovrhom uzeta sredstva sa žiro računa Saveza po pitanju ondašenjeg 
poreza na usluge. Bila donesena presuda da se ta sredstva moraju vratiti na žiro račun HMS-a 
te je isto bilo i izvršeno. Inače bi Savez bio u minusu oko 300.000 kuna. To ne smije obeshrabriti 
da se ide dalje u čišćenje situacije, jer bi inače mogao odgvarati ovaj UO i predsjednik. O svemu 
tome treba obavijestiti na jesen i Skupštinu HMS-a. 
Gosp. Mihaljević dodaje da su preko blagajne provedeni računi koji su bili i preko 9.000 kuna, a 
nisu nikada bili plaćeni gotovinom prema obavijestima iz tih firmi. 
Gosp. Srečec dodaje da slušajući ta izlaganja smatra da je došlo do zloupotrebe isprava i 
položaja, pronevjeri i sl. Smatra da treba pregledati sve godine od 2008. te se prijaviti nadležnim 
državnim tijelima, neka financijski inspektori rade svoje. Za to postoji dovoljno indicija. A 
prikrivanje je isto tako kazneno dijelo.  U daljoj diskusiji sudjelovali su gosp. Papec, gosp. 
Pavlina, gosp. Lafter, gosp. Pavlic. Gosp. Lafter dodaje da kada su ta sredstva došla na žiro 
račun HMS-a,  o tome nije bio obavješten predsjednik, već su se odmah podmirila dugovanja.  



 
 
 
Gosp. Pavlic dodaje, da bi Savez mogao dalje raditi, treba se napraviti zapisnik o zatečenom 
stanju, koliko je sredstva na žiro računu i u blagajni HMS-a. te da bi se trebala napraviti prijava. 
 
Gosp. Bošković izvještava da je prema zaključku s prošlih sjednica UO dobio ponudu za reviziju 
i ona bi za godinu 2012. iznosila 15.000 kuna netto i moglo bi se početi s revizijom u 7. mjesecu. 
Nakon rasprave donesena je odluka 
3.1. da se zadužuje predsjednik Saveza da hitno podnese kaznenu prijavu državnom 
odvjetništvu protiv gosp. Papića, gđe Popović i gosp. Živkovića, ispred servisa zaduženog za 
knjigovodstvo. 
Gosp. Bošković izvještava i o ponudi za knjigovodstvo koje bi mjesečno (sa PDV-om) iznosila 
1.000 kuna. 
3.2. Donesena je jednoglasno odluka da se prihvaća ponuda obrta za računovodstvene 
djelatnosti Moka u gornjem iznosu mjesečno i to od 01.06.2013. Isto tako je donesena odluka da 
se otkaže s 31.05. ugovor sa IMER, d.o.o.  Zadužuje se tajništvo da osigura sve dokumente i da 
zatraži povrat dokumenata s 31.05. u tajništvo HMS-a. Zadužuje se predsjednik za potpiše 
ugovor sa obrtom Moka.  
 
Gosp. Bošković obavještava da je jučer, 27.05.2013.  urudžbiran i podnesen zahtjev za raskid 
Ugovora o radu od strane Isabelle Popović. 
3.3. Jednoglasnoje donesena odluka da  se prihvaća zahtjev-odluka o prestanku Ugovora o radu 
kojeg je podnjela gđa Isabella Popović sa 31.05.2013. godine temeljem Zakona o radu i 
Pravilnika o radu HMS-a osnovom kojeg je za poslodavca Hrvatski motociklistički savez 
obavljala poslove radnog mjesta administrativni tajnik utvrđene Pravilnikom o unutarnjem ustroju 
i načinu rada HMS-a.  
3.4. Imenuje se primopredajna komisija s gđom Popović u sastavu Miro Papec, Stjepan Peršin i 
Ivan Lafter. 
 
AD.4. Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali gosp. Pavlina i gosp. Pavlic, donesena je 
jednoglasno slijedeća odluka 
4.1. delegaciju čini članovi UEM komisija za mandatno razdoblje 2010.-2014. gosp. Igor Eškinja 
(Komisija za moto utrke), gđa Sandra Percač (Komisija za speedway), dr. Srećko Margetić 
(Zdravstvena komisija) i gosp. Ivan Matacin (Komisija za turizam) za koje UEM i refundira 300 
Eura po osobi, dok će glasujući delegat u Skupštini UEM  biti gosp. Igor Bošković. Treba sve 
kontaktirati i dogovoriti najekonomičniji način puta i boravka. 
 
AD.5. Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasno sliijedeća odluka: 
5.1. Imenuje se radna grupa u sastavu Miro Papec i Zdravko Leljak da pripreme sportsku 
sezonu 2014. Po potrebi oni mogu uključiti sve za koje smatraju da su potrebni. 
 
AD.6. Prima se na znanje Zapisnik sa održane 16. redovne Skupštine, Zagreb, 29.04.2013. 
 
AD.7.  Nakon kraćih rasprava u kojima su sudjelovali svi prisutni, donesene su jednoglasn 
slijedeće odluke: 
7.1. podržava se projekt Adrenalinski park u Osijeku da se pomoću bespovratnih sredstava EU 
izgradi na području grada Osijeka trkaća pista, a prema dostavljenoj zamolbi i dokumentaciji. 
7.2. Podržava se projekt Sportaš i obrazovanje (2012.-2016.) te  se zadužuje gosp. Papec da 
razgovara sa gosp. Đurovićem  kako bi se imenovao za koordinatora HMS-a, a kako se traži. 
Ukoliko gosp. Đurović ne može preuzeti tu dužnost, preuzet će je gosp. Papec. 



 
7.3. Određuje se da gosp. Peršin sudjeluje na Konferenciji EU Competition Policy koju organizira 
HOO u Zagrebu 3. lipnja 2013. 
 
 
 
7.4. Prima se na znanje dopis Ministarstva znanosti, obrazovanja i sporta kojim se traži od 
nacionalnih saveza da usklade svoje registracijske pravilnike sa pozitivnim propisima RH. 
 
7.5. Gosp. Pavlina je obrazložio pisanu žalbu MK Oroslavje vezanu uz kalendar natjecanja 
2013. i pomicanja utrke u Novoj Rači na dan 25.08.2013. i da će se tada voziti pet utrka 
oldtimera za redom svaki vikend. 
UO  donosi odluku da predsjednik Odbora za sport kontaktira MCK NOVU RAČU i da klub  predloži novi 
termin za održavanje te utrke koji je prihvatljiviji. 
7.6. Predsjednicima sportskih komisija odnosno sportskim direktorima dostaviti plan HOO vezan 
za nastup na EP i SP.  Međunarodne vozačke licence ne mogu se financirat iz tog plana, već 
smo troškovi putovanja. 
 
Završeno u 16.30 sati. 
 
 
Zapisnik sastavila:     Zamjenik predsjednika UO HMS-a: 
 
Renata Suchy       Igor Bošković  
 
 
 
 


